
Enkel fråga till barn och ungdomsnämndens ordförande Thomas Thim (M) 

 

På barn och ungdomsnämndens sammanträde 16 maj i år under redovisningen för 

nämndens ekonomiska månadsuppföljning kan vi läsa att som helhet är barn- och 

ungdomsnämndens prognos att nå nollresultat när året är slut. Men i den här aktuella 

prognos ingår då ”vidtagna ekonomiska åtgärder för några kommunala enheter”.  

I månadsuppföljningen står det även att samtliga kommunala enheter arbetar med en hållbar 

organisation inför kommande läsår. Dock behöver några enheter vidta särskilda åtgärder för 

att minska kostnaderna. Eftersom enheterna har kommit olika långt med att få hållbarhet i 

ekonomin och arbete med att få en helhet för ekonomi, personal och verksamhet.” 

 

 

Min fråga till barn och ungdomsnämndens ordförande är därför: 

- Vad är det rent konkret för ekonomiska åtgärder som verksamheterna inom barn och 

ungdomsnämnden måste vidta för att minska kostnaderna under året? 

 

 

Marcus Wallin 

Vänsterpartiet Alingsås 

 

 

 


